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Zápis z výroční členské schůze ZO ČZS Cholupická 1  

Datum konání: 22.4.2023 

Místo konání: společenský sál KC „12“, Pertoldova 3346, Praha 12 

Přítomno:   58+4 členů   

Členskou schůzi Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Cholupická 1 
svolal výbor písemnými pozvánkami, které byly předány osobně nebo zaslány poštou 
na adresu každého člena. 
 
Schůzi zahájil předseda výboru ZO ČZS př. Stýblo, jednání vedla předsedající 
schůze př. Šorfová.  
Na úvod se držela 1 minuta ticha za zemřelé členy v minulém roce. 
 
Bod 1. Volba pracovních komisí:  

− Návrhová komise: , př. Houser, př.Zrůstek 

− Volební komise: př. Šorf, př. Ropek a př. Vlasák 

− zapisovatelky: př.Stašková, př.Balejová 

− ověřovatel zápisu: př.Stýblo 
Komise byly schváleny všemi hlasy – 58 přítomných 
 
Bod 2. Program schůze: 

1. Zahájení a volba pracovních komisí       
2. Schválení programu 
3. Zpráva o činnosti výboru – duben 2022 až duben 2023 
4. Zpráva o hospodaření za období 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 
5. Zpráva kontrolní komise 
6. Ostatní  
7. Diskuse 
8. Usnesení a závěr 

Program byl schválen všemi hlasy - 58 přítomných 
 
 
Bod 3. Zpráva výboru o činnosti - přednesl př. Stýblo 
Zpráva je přílohou tohoto zápisu. 
Máme 164 členů, při jakékoliv změně je nutné kontaktovat výbor. 
Všechny smlouvy jsou podepsané. 
Jedná se s pí. Antošovou o prodeji pozemku (WC, klubovna, cesta) 
Napouštění vodovodního řadu. 
Vyvezení odpadní jímky – duben až září 
Hlasování o zprávě výboru: schválena jednohlasně -60 přítomných 
 
Bod 4. Zpráva o hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu pro rok 2023 
přednesla př. Jeřábková 
Při prezenci obdržel každý přehled hospodaření v písemné formě – tabulka 
s podrobným rozpisem příjmů a výdajů. 
Hlasování o zprávě o hospodaření: schválena jednohlasně (62) 
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Bod 5. Zpráva kontrolní komise – přednesla př. Machanová 
V roce 2022 byla provedena kontrola – bez závad 
Hlasování o zprávě kontrolní komise: schválena jednohlasně (62) 
 
Bod 6. Ostatní 
1,Informace o výměně vodovodního řadu 
2,Doplnění výboru  
Přítomní byli vyzváni k práci ve výboru – nikdo se nepřihlásil 
3, Výpadky elektřiny 
Jelikož dochází k výpadkům jističů bude nutné v budoucnu provést jejich přeměření. 
4, Oprava všech dveří na WC 
5, Stříhání živého plotu 
6,Kdo si vymění elektroměr nebo vodoměr musí konečný stav původního a počáteční 
stav nového měřidla nahlásit na výbor, nejlépe je vyfotit. 
 
Bod 7. Diskuse 
 
1, Dotaz- zda je možné platit najednou zálohy na energie – ANO je to možné. 
2, Dotaz – zda nezměníme dodavatele PRE – NE, zatím je vše ohledně cen energií 
nejisté. 
3,Vypadávání jističů – nezapínat více spotřebičů najednou! 
V budoucnu se bude předělávat elektřina, jedná se ale o finančně náročnou akci. 
 
4,Špatný stav zahrádek- nejvíce diskusních příspěvků se týkalo tohoto problému.                                                                  
Odpověď: výbor sám provádí kontroly stavu zahrádek a písemně vyzývá k nápravě 
dopisem viníkovi s odkazem na porušování osadního řádu. Výbor nemá sankční 
prostředky. Majitelé pozemků musí řešit spor podle občanského zákoníku na Úřadu 
městské části Praha 12.                                                                                            
    
Bod 8. Usnesení a závěr 
Návrhová komise dala hlasovat o přednesených zprávách výboru – jednomyslně 
schváleno. 
Př. Houser přednesl za návrhovou komisi usnesení valné schůze. 
Jednomyslně schváleno. 
 
Zápis zapsala př.Stašková, ověřil př. Stýblo 
 
 


